



Yizhi Zhang

Beijing

PRACTICE AREAS

- Dispute resolution
- Antitrust/competition

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Prior to joining Han Kun, Ms. Zhang worked at a leading Chinese law firm, where she focused on dispute resolution and antitrust matters.

In the area of dispute resolution, Ms. Zhang has represented clients in disputes involving international sales of goods, export credit insurance, and maritime matters. Her practice-oriented articles have been published by LexisNexis.

In the area of antitrust, Ms. Zhang has handled merger control filings for a number of high-profile transactions involving, among others, Beijing Tong Ren Tang, a state-owned manufacturing group, a state-owned logistics company, and a Zhejiang-based state-owned pharmaceutical company. All of these transactions obtained clearance from the State Administration for Market Regulation in less than the average review period.

EDUCATION

Ms. Zhang received her LL.B. from Southwest University of Political Science and Law and a second bachelor's degree in German from Sichuan International Studies University in 2022. She received her LL.M. from Georgetown University Law Center in 2024, together with a Certificate in International Arbitration and Dispute Resolution.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



张艺之

北京

业务领域

- 争议解决
- 反垄断/竞争法

工作经历

张艺之律师曾在某知名律所从事争议解决及反垄断业务。

争议解决领域，张艺之律师代表的案件涉及国际货物买卖合同纠纷、出口信用保险纠纷及海商事相关纠纷。张艺之律师撰写的实务文章曾被 LexisNexis 律商联讯收录。

反垄断领域，张艺之律师曾负责多起并购项目的经营者集中申报，如北京同仁堂、某国有制造业集团、某国有物流企业、浙江某国有医药公司等知名企业收购项目的经营者集中申报，均以低于平均审结时间取得市场监管总局批准。

教育背景

张艺之律师于 2022 年获得西南政法大学法学学士学位、四川外国语大学德语双学位；于 2024 年获得美国乔治城大学法学硕士学位，并辅修国际仲裁与争议解决证书。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

工作语言

中文、英文